
 
 

Styrelsemötet 6 november 2017 
 
Närvarande: 

1. Ordförande Max Igor Kajanus 
2. Sekreterare Hugo Svensson 
3. Marknadsföringsansvarig Rebecca Byström 

4. Vice marknadsföringsansvarig Lovisa Andersson 

5. Styrelseledamot tillika justerare Carolina Urban 

6. Styrelseledamot Vendela Olsson 

7. Samordnare Josef Elveskog 
 

1. Mötets öppnande. Mötet öppnas av ordförande Max Igor Kajanus. 
2. Val av ständig justerare. Styrelsen utser Carolina till justerare för det kommande 

året. Vendela utses till ställföreträdande justerare.  
3. Återberättelse från nämnden samt stadgornas utformning. Max Igor berättar om 

nämndens senaste möte, där det bland annat framgick att Rebecca får stanna i 
styrelsen och att nämnden ska revidera ungdomsrådets stadgor, en process i vilken 
ungdomsrådet ska vara delaktig. Ett förberedande möte med kontaktpolitiker från 
nämnden ska anordnas av styrelsen för att nå konsensus i frågan om ungdomsrådets 
stadgars fortsatta utseende.  

4. Verksamhetsplanen. Hugo och Josef berättar om mötet om verksamhetsplanen för 
stadsdelsnämnden 2018 (VP-dialog), och styrelsen diskuterar vad som bör hamna i 
verksamhetsplanen. Utökad parkbelysning i Humleparken är något som 
ungdomsrådet vill att nämnden arbetar för i verksamhetsplanen för 2018.  

5. Tillgänglighetsprövning. På VP-dialogen den 23/11 väcktes idén om att 
tillgänglighetspröva ungdomsmottagningen på Norrtullsgatan 10 (på Odenplan) 
utifrån funktionsvariation. Ungdomsrådet avser att genomföra en 
tillgänglighetsprövning. Max Igor ska kontakta enhetschef för preventionsenheten 
Jamila Lohdi och avdelningschef för socialtjänsten Jan Rönnberg för att vidare 
undersöka saken. Carolina ska läsa igenom tillgänglighetsprövningsinstruktionerna. 
Rebecca ska ta med mätinstrument till prövningen som ska ske 29/11 klockan 17.00. 

6. Trygghetsvandring. En trygghetsvandring ska anordnas för parken Humlegården 
den 16 november. Ungdomsrådet har blivit inbjudet till trygghetsvandringen. En fråga 
som ungdomsrådet drivit en längre tid är den om utökad belysning, vilken styrelsen 
avser att belysa (). Max Igor, Vanja, Carolina och Lovisa ska mötas klockan 17.00 
vid Humlanhuset för att sedan delta i vandringen. 

7. Trygghetskonferens. Trygghetskonferens ska anordnas den 10 november för att 
diskutera trygghet och säkerhet på Östermalm. Max Igor är anmäld till evenemanget. 
Rebecca ska återkomma den 7/11 om huruvida hon också kan delta.  

8. Planeringsdag. Med anledning av att stora delar av styrelsen är nytillträdd, så 
diskuteras formerna för en planeringsdag, där styrelsen deltar i någon form av 
aktivitet, med syfte att stärka de sociala relationerna och planera ungdomsrådets 
verksamhet. Styrelsen landar i att båtresa till Sandhamn skulle kunna utgöra en 
sådan tillställning. Josef ska kolla upp möjligheterna för en båtresa med resturangvisit 
på ett lokalt värdshus som ska äga rum den 17 december. 

9. Framtida mötesformer. Ungdomsrådet informerades om nämndens önskan att 
ungdomsrådet sammanträder på måndagar och tisdagar under 2018. För styrelsens 
medlemmar var det inte optimalt av olika anledningar. Styrelsen bestämde dock att 
följande styrelsemöten kommer att äga rum under 2018 års första halva; 



1. 08/01, kl. 17.30 
2. 19/02, kl. 17.30 
3. 26/03, kl. 17.30 
4. 02/05, kl. 17.30 
5. 21/05, kl. 17.30 
Samtliga dessa kommer att hållas på Humlanhuset. 

10. Kommande möten under år 2017. Dessa är följande; 
1. Trygghetskonferensen, 10/11 
2. Trygghetsvandringen, 16/11 (Samling 17.00 vid Humlanhuset) 
3. Tillgänglighetsprövning, 29/11 (Samling 17.30 på Norrtullsgatan 10) 
4. Styrelsemöte, 29/11 (Äger rum efter tillgänglighetsprövningen) 
5. Påverkansforum, 13/12 (Inleds 17.30 på Humlanhuset) 
6. Planeringsdag, 17/12 (Exakt tidpunkt bestäms under mötet 29/11) 

11. Mötets avslutande. Mötet avslutas av ordförande Max Igor Kajanus. 
 
In fidem 

Hugo Svensson 

7 november 2017 

 

Vidimerande 

 
 
___________________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
 
___________________________ 
Carolina Urban 
Justerare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bihang; Arbetsuppgifter 
 
Max Igor ska: 

- Kontakta Jamila Lohdi och Jan Rönnberg för att ta reda på mer om hur en 
tillgänglighetsprövning skulle kunna gå till.  

 
Rebecca ska: 

- Göra en affisch till påverkansforumet 13/12. Den ska vara färdigställd 29/11. 
- Ska kolla med personalen på Humlanhuset om det kan ordnas ett Lucia-fika i 

samband med påverkansforumet 13/12. 
- Se om hon kan närvara på Trygghetskonferensen 10/11 och meddela detta 07/11. 
- Medta mätinstrument (tumstock eller linjal) till tillgänglighetsprövningen 29/11. 

 
Carolina ska: 

- Gå igenom tillgänglighetsprövningsinstruktionerna. 
 
Josef ska: 

- Utreda möjligheterna för en resa till Sandhamn 17/12 och äta på ett lokalt värdshus, 
samt sköta eventuella bokningar. 

 
 


